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Futbol. El brasiler Thiaguinho, primer 
fitxatge del Lleida, firma per dos temporades. 

Hoquei. El Vila-sana necessitara 30.000 € per 
competir a Ewopa i té la plantilla tancada. 
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BASQUET FINAL FOUR , 
es e 

El president de l'ICG Forc;a Lleida, Albert Aliaga, afirma que si pugen ho assumiran "si el territori 
hi creu" 11 El club va visitar ahir la seu del patrocinador principal, que li garanteix el suport 

JOS~ CARLOS MONGE 
I LLEIDA I El president del For<;a 
Lleida, Albert Aliaga, va des
tacar ahir que si l'equip aconse
gueix pujar a l'ACB diumenge, 
el club assumira el salt a l'elit si 
té el suport deIs diferents sec
tors de la societat lleidatana. 
Durant la visita de plantilla, cos 
tecnic i directiva a les instaHa
cions que l'esponsor principal, 
la firma ICG, té a Torrefarrera, 
Aliaga va demanar un esfor<; 
conjunt i va dir que l'ACB és 
possible "si el territori hi creu". 

El dirigent va dir que, en 
l'ACB, "hi somiem tots, pero 
des del principi vam dir, i ho 
continuo dient, que cal tenir els 
peus a terra". Va afegir que, "si 
hi arribem, ens aSseurem tots, 
institucions, empresaris i socie
tat de Lleida. El teixit empresa
rial de Lleida ha de dir si creu 
en un projecte com aquesto Si el 
territori hi creu, ho assumirem". 

Va valorar que "ja hem de
mostrat que el nostre és un pro
jecte sostenible i viable i hem 
demostrat que podem omplir 
el pavelló. Per pujar a l'ACB 
hem d'implicar-hi més gent", 
va insistir, després d'agrair el 
suport a ICG, empresa que va 
posar com a exemple. 

PROJECTE VIABLE 

Aliaga va destacar que han 
demostrat ser "un projecte 
sostenible i viable" i va 
demanar més suport 

Andreu Pi, president del 
Grup ICG Software, va recor
dar que van acollir el projecte 
del club "amb iHusió" i va as
segurar que "tenen el nostre 
suport ara i de cara al futur", a 
mes de referir-se al fet que els 
més de 5.000 espectadors que 
hi va haver divendres al Barris 
Nord demostra que "Lleida ha 
vibrat. Tots desitgem que arri- · 
bin a l'ACB", on "donarem su
port com sempre. No ens posem 
cadenes, ni per la seua part ni 
per la nostra, mentre ells esti
guin comodes amb ICG, nosal
t res serem al darrere donant 
suport", va recordar Pi, que va 
rebre una samarreta signada. 
Totes dos parts tenen dos anys 
més fírmats. 

Per una aUra banda, el vice
president del For~a Lleida, Pep 
Castarlenas, va fer una crida 
a l'afició després de l'exit de 

Andreu Pi i Albert Aliaga, al centre, durant la visita que plantilla, directiva i cos tecnic van fer ahir al patrocinador, ICG. 

Berenguer Pla, director de comunica ció de I'empresa, dona explicacions a la plantilla. 

públicde divendres, sobre el 
qual va dir que "ens agradaria 
que la gent se'l quedés a la me
moria", perque, "tant si som a 
l'ACB com a la LEB, ja estem 
pensant en la temporada que 
ve, ja que les temporades no 

es guanyen en un sol dia. Ens 
agradaria que la vibració de di-o 
vendres fos sostinguda durant 
el temps i que, des del principi 
de la temporada, almenys un 
70 per cent deIs que van venir 
estiguessin amb nosaltres". 

La notícia, 
aLleidaTV 
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Vegeu el vídeo al 
móbil amb el codí. 

Lapetidóde 
2.000 entrades 
des de Lleida 
desborda la FEB 
• La petició des de Lleida 
de prop de 2.000 entrades 
per assistir a la Final Four 
ha desbordat la Federa
ció Espanyola de Basquet 
(FEB), que ahir encara no 
havia entregat al club llei
data un paquet de 400, ja 
pagat, ni l'extra de 160 
que el For~a Lleida tenia 
previst posar a la venda 
ahir a la tarda. 

Al club lleidata hi ha 
un gran malestar perque 
el repartiment de locali
tats no ha estat equitatiu 
per als quatre clubs par
ticipants i pel funciona
ment de la venda online. 
La FEB només va reservar 
400 entrades, que el For~a 
Lleida va despatxar en ho
res. Confíen, malgrat tot, 
arribar a 700 o 800 lleida
tans amb entrada per anar 
a Girona. 


